
 

 

    Den Bosch, 27 maart 2012 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten 

Vragen van de Partij voor de Dieren Statenfractie Noord-Brabant voor het vragenuurtje  

Geacht college, 

 

Voor het vragenuurtje van de PS aanstaande vrijdag 30 maart 2012 hebben we de volgende 

vragen aan de Gedeputeerde van den Hout van Ecologie en Handhaving. 

Het doel van opvangcentra voor inheemse dieren is het opvangen en verzorgen van 

inheemse dieren die in de problemen zijn gekomen. Dieren die worden opgevangen zijn o.a. 

vogels, egels en vleermuizen. Burgers die gewonde inheemse dieren aanbieden aan een 

opvangcentra volgen in feite de zorgplicht voor dieren zoals in de Flora en Faunawet staat 

geformuleerd. De verschillende opvangcentra hebben een uitgebreide expertise en zijn 

daardoor onmisbare schakels in het vervullen van deze zorgplicht. Verder vervullen veel 

opvangcentra een belangrijke maatschappelijke functie door het geven van informatie en 

voorlichting over inheemse dieren. 

Met ingang van 1 juli 2012 moeten alle opvangcentra voor (beschermde) inheemse dieren 

voldoen aan nieuwe kwaliteitseisen. Op dat moment wordt een opvangprotocol van kracht 

die volgt uit de nota dierenwelzijn (2007). In het opvangprotocol staan beleidsregels die de 

sector beogen te professionaliseren en de kwaliteit van opvang te stabiliseren. Deze 

kwaliteitseisen hebben tot gevolg dat opvangcentra meer kosten moeten maken en striktere 

regels moeten volgen die een grotere tijdsbelasting tot gevolg hebben. Een belangrijk 

kenmerk van de sector is echter dat zij grotendeels gerund wordt door vrijwilligers waarbij 

onzekerheid over het beschikbare budget vaker regel dan uitzondering is. Ook zijn de centra 

grotendeels afhankelijk van vrijwilligers en volledig afhankelijk van giften. Deze tegenstelling 

zorgt er voor dat na 1 juli 2012 veel opvangcentra in de problemen komen waardoor de 

beleidsverandering kan leiden tot een verschraling van de opvang van deze dieren. 

Graag willen we de gedeputeerde de volgende vragen stellen. 

1) Bent u bekend met het opvangprotocol voor inheemse dieren? Zo ja, bent u bekend met 

de moeilijkheden die het protocol oplevert voor de opvang van inheemse dieren in Brabant?  

2) Onderkent u het belang van opvangcentra voor inheemse dieren? Bent u van mening dat 

zij een bijdrage leveren aan het bevorderen van de biodiversiteit? 

3) Is de Gedeputeerde bereid om deze problematiek in de commissie te behandelen indien 

onze partij deze agendeert en eventueel met een nota ondersteunt?  

Met vriendelijke groet,  

ir. Marco van der Wel  

Namens de fractie Partij voor de Dieren Noord-Brabant 
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